

**BARAKALDOKO LEHEN AUZIALDIKO
5 ZENBAKIKO EPAITEGIA**
5613

EDIKTUA, elikadurari buruz hartutako neurriak aldatzeari buruz bideratutako L2 684/04-B prozeduraren ondoriozkoa.

JAKINARAZPEN-ZEDULA:

Behin betiko neurriak aldatzeari buruz Barakaldo (Bizkaia) Lehen Auzialdiko 5 zenbakiko Epaitegian burututako L2 684/04 prozeduran epaia eman da. Procedura hori María Carmen Iglesias Graciak eskatuta hasi da, Jesús María García Gutiérrez aurka. Honako hauek dira epai horren idazpurua eta epaitza:

544/05 EPAIA

Epailea: José Gabriel Álvarez López.

Lekua: Barakaldo (Bizkaia).

Eguna: bi mila eta bosteko irailaren hogeia.

IZO: 48.02.2-04/007739 Procedura: L2 684/04, behin betiko neurri en aldaketa.

Alderdi demandatzailea: María Carmen Iglesias Gracia.

Abokatua: María Jesús González Macía.

Prokuradorea: José Félix Basterrechea Aldana.

Alderdi demandatua: Jesús María García Gutiérrez.

Abokatua:

Prokuradorea:

Judizioaren gaia: neurriak aldatzea.

Nik, Jose Gabriel Álvarez Lópezek, Barakaldoko Lehen Auzialdiko (Familia) 5 zenbakiko magistratu-epaile naizen aldetik, ikusi ditut 684/04 autoak. María del Carmen Iglesias Barredaren izenean eta ordez eta María Jesús González Macía letratuak lagunduta, José Félix Basterrechea Aldana prokuradoreak demanda bat aurkeztu du Jesús María García Gutiérrez aurka. Demanda horren ondorioz izapidetu dira, hain justu, auto horiek (adost. gab. neur. ald., PZLb). Fiskaltzak parte hartu du. Erregearen izenean eta Konstituzioak ematen dizkidan ahalmenez baliatuz, epai hau eman dut.

EPAITZA:

Ezetsi egin dut José Félix Basterrechea Aldana prokuradoreak María del Carmen Iglesias Barredaren izenean eta ordez ezarritako demanda, Jesús María García Gutiérrez aurkakoa (gaia: neurriak aldatzea). Horregatik, eutsi egiten diot Saray alabari eman beharreko elikagai-pentsioari, 2001eko martxoaren 27ko banaketa-epaian zehaztutakoari (24/00 prozedura).

Ez da kosturik ezarriko.

**JUZGADO DE PRIMERA INSTANCIA
N.º 5 DE BARAKALDO**
5613

EDICTO dimanante del procedimiento L2 n.º 684/04-B seguido sobre modificación de medidas alimenticias.

CÉDULA DE NOTIFICACIÓN:

En el procedimiento Mod. med. defin. L2 684/04 seguido en el Juzgado de Primera Instancia n.º 5 de Barakaldo (Bizkaia) a instancia de María Carmen Iglesias Gracia contra Jesús María García Gutiérrez sobre modificación de medidas, se ha dictado la sentencia que copiada en su encabezamiento y fallo, es como sigue:

SENTENCIA N.º 544/05

Juez que la dicta: D. José Gabriel Álvarez López.

Lugar: Barakaldo (Bizkaia).

Fecha: veinte de septiembre de dos mil cinco.

NIG: 48.02.2-04/007739 Procedimiento: Mod. med. defin. L2 684/04

Parte demandante: María Carmen Iglesias Gracia.

Abogado: María Jesús González Macía.

Procurador: José Félix Basterrechea Aldana.

Parte demandada: Jesús María García Gutiérrez.

Abogado:

Procurador:

Objeto del juicio: modificación de medidas.

Vistos por mí, Álvarez López, José Gabriel, Magistrado-Juez del 1.^a Instancia (Familia) n.º 5 de Barakaldo (Bizkaia), los presentes autos de Mo. Med. Conten. LECn n.º 684/04, tramitados en virtud de demanda interpuesta por el Procurador D. José Félix Basterrechea Aldana, en nombre y representación de D.^a María del Carmen Iglesias Barreda y asistida de la letrada D.^a María Jesús González Macía, contra D. Jesús María García Gutiérrez y con intervención del Ministerio Fiscal y en virtud de las facultades que me han sido dadas por la Constitución y en nombre del Rey, dicto la siguiente Sentencia.

FALLO:

Que desestimando la demanda de modificación de medidas presentada por el Procurador D. José Félix Basterrechea Aldana, en nombre y representación de D.^a María del Carmen Iglesias Barreda contra D. Jesús María García Gutiérrez, debo mantener y mantengo la pensión de alimentos en favor de la hija Saray, fijada en sentencia de separación de 27 de marzo de 2001 de procedimiento 24/00.

No ha lugar a imponer costas.

Epai honen berri eman alderdiei, eta jakinarazi ez dela irmoa eta horren aurka apelazio-errekursoa aurkez dezaketela; Epaitegi honetan aurkeztu beharko dute, bost eguneko epearen barruan, zeinaz Probintzia Auzitegia arduratuko baita.

Eta epai honen bitartez, erabaki, agindu eta sinatzen dut.

Eta Jesús María García Gutiérrez demandatuari behar bezalako jakinarazpena egiteko balio dezan ematen eta sinatzen dut hau, Barakaldo (Bizkaia), bi mila eta bosteko irailaren hogeita seian.

IDAZKARIA.

5614

EDIKTUA, behin betiko neurriak aldatzeari buruz bideratutako L2 684/04-B prozeduraren ondoriozkoa.

Nik, María Begoña Casas Díazek, Barakaldoko Lehen Auzialdiko 5 zenbakiko Epaitegiko idatzari nainen aldetik, honako hau

FEDE EMATEN DUT:

Procedura honetan ebazpena eman da, zeina honako hauxe baita hitzez hitz:

AUTOA

Epailea: Cristina López de la Fuente.

Lekua: Barakaldo (Bizkaia).

Eguna: bi mila eta bosteko urriaren hamahirua.

AURREKARIAK:

Bakarra.— Kausa honetan Epaia eman da, eta alderdiei jakinarazi zaie.

Aipatutako ebazpen horretan, bai idazpuruan, bai epaitzan, alderdi demandatzaile gisa, «María del Carmen Iglesias Barreda» ageri da, eta horren ordez, «María del Carmen Iglesias Gracia» jaso behar zen.

ZUZENBIDEKO OINARRIAK:

Bakarra.— Jurisdikcio-ordena guztietan aplikatze-koen den Botere Judizialari buruzko Lege Organikoaren 267.3 artikuluak ezartzen duenaren arabera, epaimai-haiek edozein momentutan zuzendu ahal izango dituzte ageriko akats materialak eta akats aritmetikoak.

Kasu honetan ere, ebazpen honen aurrekarietan ageri den hitz okerra akats material simple bat da, horixe

Notifíquese la presente sentencia a las partes con indicación de que la misma no es firme pudiendo interponer recurso de apelación ante este Juzgado en un plazo de cinco días y del que conocerá la Iltma. Audiencia Provincial.

Así por ésta mi sentencia, lo pronuncio, mando y firmo.

Y con el fin de que sirva de notificación en forma al demandado D. Jesús María García Gutiérrez, extiendo y firmo la presente en Barakaldo (Bizkaia) a veintiséis de septiembre de dos mil cinco.

EL/LA SECRETARIO.

5614

EDICTO dimanante del procedimiento L2 n.º 684/04-B seguido sobre modificación de medidas definitivas.

Doña María Begoña Casas Díaz, Secretario del Juzgado de Primera Instancia número 5 de Barakaldo.

DOY FE:

De que en el presente procedimiento se ha dictado la resolución del tenor literal siguiente:

AUTO

Juez que lo dicta: D.ª Cristina López de la Fuente.

Lugar: Barakaldo (Bizkaia).

Fecha: trece de octubre de dos mil cinco.

ANTECEDENTES DE HECHO:

Único.— En la presente causa se ha dictado Sentencia que ha sido notificada a las partes.

En la referida resolución, tanto en el encabezamiento como en el fallo se ha consignado textualmente, como parte demandante, «María del Carmen Iglesias Barreda», cuando en realidad debiera haberse consignado «María del Carmen Iglesias Gracia».

FUNDAMENTOS DE DERECHO:

Único.— Dispone el artículo 267.3 de la Ley Orgánica del Poder Judicial (LOPJ), de aplicación en todos los órdenes jurisdiccionales, que los tribunales podrán rectificar, en cualquier momento, los errores materiales manifiestos y los aritméticos.

En el presente caso, la expresión equivocada, puesta de relieve en los antecedentes de esta resolución, cons-